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Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis                                        Z6/002 
 

z  2. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 21. 12. 2010  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály:  Rozneseny / 16.12.2010 / 
 

Materiály rozdané u prezence:  
- Doplnění bodu 8.2 
- 8.12  Žádost p. xxx o vyjádření ke směně části pozemku p.č. 631/3 z vl. žadatele za část 

pozemku p.č. 631/1 ve vl. města Brna, vše k.ú. Horní Heršpice 
- 10.1 „Zásady odměňování – 14. novelizace“ 
-  Zápis 2. zasedání RMČ Brno-jih R6/002 ze dne 8. 12. 2010 
-  Odpověď na dopis sedmi zastupitelům ze dne 2. 12. 2010 
-  Dopis náměstka primátora p. Ladislava Macka č.j. MMB/462326/2010 ze dne 15. 12. 2010 

ve věci projednání konceptu nového ÚPmB. Zveřejnění konceptu od 15. listopadu do konce 
února 2011 v budově MMB, Kounicova 67, zasedací místnost č. 426.  Součástí zveřejnění je 
i soubor besed s odborným výkladem a diskuzí a prezentace v termínech 27. ledna,                  
10. února a 3. března 2011. Veřejné projednání se předpokládá 22. a 23. února 2011. 

- Brno – stavíme nové město 
- Dopis zastupitelům občanského sdružení Nesehnutí 
- Příručka pro členy zastupitelstva obce 
 
 
Program zasedání: 
1.  Zahájení 
2.  Volba Finančního a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih  
3.  Zpráva o vykonané kontrole a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2010 
4.  Doplnění seznamu investičních akcí MČ Brno-jih a informace o seznamu investičních akcí 

roku 2010 
5.  Rozpočtová opatření 
6.  Schválený rozpočet MČ Brno-jih na rok 2011 
7.  Provádění rozpočtových opatření Radou MČ Brno-jih  
8.  Prodej, směna majetku města Brna 
9.  Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
10.Různé 

 

 
Přítomni:   19 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
                          

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18,00 h – stav  19 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 2. zasedání ZMČ Brno-jih.   
Konstatoval, že program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály, které byly řádně 
zveřejněny a vyvěšeny. 
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1.1 Program zasedání 
 

Pan starosta upozornil členy zastupitelstva, aby si následovně zařadili materiály rozdané u 
prezence: 
- Doplnění bodu 8.2 
- 8.12  Žádost p. xxx o vyjádření ke směně části pozemku p.č. 631/3 z vl. žadatele za část 

pozemku p.č. 631/1 ve vl. města Brna, vše k.ú. Horní Heršpice 
- 10.1 „Zásady odměňování – 14. novelizace“ 
-  Zápis 2. zasedání RMČ Brno-jih R6/002 ze dne 8. 12. 2010 (poslán poštou; kopie ještě „na 

stůl“ - info 
-  Odpověď na dopis sedmi zastupitelům ze dne 2. 12. 2010 (v zápisu RMČ je uveden mylně 

p. Švarc – mám být p. Suchomel. Příště prosí napsat jména hůlkovým písmem, ať nedojde 
k záměně jmen). 

-  Dopis náměstka primátora p. Ladislava Macka č.j. MMB/462326/2010 ze dne 15. 12. 2010 
ve věci projednání konceptu nového ÚPmB. Zveřejnění konceptu od 15. listopadu do konce 
února 2011 v budově MMB, Kounicova 67, zasedací místnost č. 426.  Součástí zveřejnění je 
i soubor besed s odborným výkladem a diskuzí a prezentace v termínech 27. ledna, 10. 
února a 3. března 2011. Veřejné projednání se předpokládá 22. a 23. února 2011. 

- Dopis zastupitelům občanského sdružení Nesehnutí 
 
Pan Hepnárek –   Požadavek oddělit Rozpočet od dnešního schvalování; jedná se o 70 milionů 

a nebyla žádná komise, která by se tímto zabývala. Rozpočet projednat 
samostatně v 1. polovině ledna. Vždy navrhoval jeho samostatné 
projednávání. 

 
Odp.p. starosta -  Schvalování rozpočtu je plně v pravomoci ZMČ, komise jsou pouze 

poradním orgánem RMČ Brno-jih. FV a KV se bude dnes volit. 
Rozpočet je v pravomoci zastupitelstva. 

 
Hlasování o návrhu programu zasedání doplněného o výše uvedené materiály: 
Hlasování:  pro –14         proti – 5           zdržel se – 0   
Program zasedání byl schválen. 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

 

p. Ing. Zdeněk Harant  
p.  Pavel Švarc 
Hlasování: pro – 19   proti – 0    zdržel se – 0  

 

Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. Ing. Zdeněk Harant a                                     
p. Pavel Švarc. 
 
1.3 Schválení zápisu 1.  ustavujícího zasedání  ZMČ Brno-jih  Z6/001 ze dne 

11. 11. 2010  
 
     Hlasování:  pro – 19         proti – 0          zdržel se – 0     

    Zápis 1. ustavujícího zasedání ZMČ Brno-jih Z6/001 byl schválen bez 
připomínek. 
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ad 2) Volba Finančního a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih  
 
Pan starosta navrhl, aby volba obou výborů byla dle Jednacího řádu Zastupitelstva (čl. ZMČ 
obdrželi na minulém zasedání) – hlasování veřejné. 
 
 

Hlasování o volbě FV a KV ZMČ Brno-jih dle Jednacího řádu ZMČ Brno-jih  
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
Byla  odsouhlasena volba Finanční a Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih dle Jednacího 
řádu ZMČ Brno-jih.  
 
 
2.1  Volba Finančního výboru ZMČ Brno-jih  
 
Návrh p. starosty na odsouhlasení Finančního výboru ZMČ Brno-jih v počtu 3 členů. 
 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
Byl  odsouhlasen Finanční výbor ZMČ Brno-jih v počtu  3 členů. 
 

 
Volba předsedy Finančího výboru ZMČ Brno-jih  
Návrhy: 
Návrh p. starosta – MVDr. Jan Kožíšek 
Návrh p. Hepnárek – Jiřina Bočková 
 
Hlasování o návrhu – MVDr. Jan Kožíšek 
Hlasování: pro – 10          proti – 0          zdržel se – 9 
Předsedou FV ZMČ Brno-jih byl zvolen p. MVDr. Jan Kožíšek. 
 
 
 
Volba členů  Finančího výboru ZMČ Brno-jih  
Návrhy: 
Návrh p.  místostarosta – Ing. Petr Dočekal 
Návrh p. Rotrekl Z. – Petr Hepnárek 
 
Hlasování o návrhu – Ing. Petr Dočekal 
Hlasování: pro – 10          proti – 9          zdržel se – 0 
Členem FV ZMČ Brno-jih byl zvolen p. Ing. Petr Dočekal. 
 
Návrhy: 
Návrh p. starosta – Ing. Martin Křivánek 
Návrh p. Lamparter – Jiřina Bočková 
 
Hlasování o návrhu – Ing. Martin Křivánek 
Hlasování: pro – 10          proti – 9          zdržel se – 0 
Členem FV ZMČ Brno-jih byl zvolen p. Ing. Martin K řivánek. 
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2.2 Volba Kontrolního výboru ZM Č Brno-jih  
 
Návrh p. starosty na odsouhlasení Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih v počtu 3 členů.  
 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
Byl  odsouhlasen Kontrolní výbor ZMČ Brno-jih v počtu  3 členů. 

 
Volba předsedy Kontrolního výboru ZMČ Brno-jih  
Návrhy: 
Návrh p. Suchomel – Pavel Švarc 

 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
Předsedou KV ZMČ Brno-jih byl zvolen p. Pavel Švarc. 
 
 
Volba členů Kontrolního výboru ZM Č Brno-jih  
Návrhy: 
Návrh p. Rotrekl Z. – Ing. Petr Lamparter 
 
Hlasování: pro – 19          proti – 0          zdržel se – 0 
Členem KV ZMČ Brno-jih byl zvolen p. Ing. Petr Lamparter. 

 
Návrhy: 
Návrh p. starosta. – Ing. Vilém Rabner 
Návrh pí Bočková – Petr Hepnárek 
 
Hlasování o návrhu – Ing. Vilém Rabner  
Hlasování: pro – 10          proti – 9          zdržel se – 0 
Členem KV ZMČ Brno-jih byl zvolen p. Ing. Vilém Rabner. 
 

 

ad 3) Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu 
MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2010 

 

Pan Ing. Janský – Nehodlá se k tomuto vyjadřovat, jelikož se jedná o období, kdy ještě nebyly 
ve funkci komise. 

 

3.1 Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ                    
Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2010 

Projednáno v RMČ Brno-jih na 105. zasedání dne 27. 10. 2010 
 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje předloženou  zprávu o vykonané kontrole 

hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2010 
– viz příloha. 

 
Hlasování:  pro – 10           proti – 4          zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 
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ad 4) Doplnění seznamu investičních akcí MČ Brno-jih a 
informace o seznamu investičních akcí roku 2010 

 
4.1 Doplnění „Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih ur čených 

k postupné realizaci“ a informace o seznamu investičních akcí roku 
2010  

Projednáno v RMČ Brno-jih na 1. zasedání dne 24. 11. 2010 a na 
        2. zasedání dne 08. 12. 2010 
 
Komentář: Na základě požadavku MČ Brno-jih  doplňujeme bod č. 6 kap. 719 str. 1 

„Seznamu investičních akcí v MČ Brno-jih určených k postupné realizaci“ 
následovně:  

 
Kap.719 – Vnitřní správa 
6.  Telefonní centrála pro ÚMČ 
 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje  rozšíření  „Seznamu investičních akcí 

v MČ Brno-jih  ur čených  k  postupné  realizaci“  o bod č. 6 
kap. 719 str. 1 – viz  příloha č. 1 a bere na vědomí informaci o 
stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2010 
– viz příloha č. 2.  

 
Hlasování:  pro – 12           proti – 0          zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
 

 
ad 5) Rozpočtová opatření   
 

5.1  Rozpočtové opatření č. 8/2010  
      Projednáno na 101. zasedání RMČ Brno-jih dne 1. 09. 2010 

 

Komentář: Rozpočtové opatření č. 8/2010 zahrnuje pouze změny rozpočtu dle potřeb a 
požadavků úřadu MČ Brno-jih. Jedná se o položku zdravotního pojištění 
zastupitelů, a to s přihlédnutím na schválené navýšení odměny členům komisí a 
výborů. Finanční prostředky z odvodu  investičního fondu PO ZŠ Tuháčkova 39 
budou použity na opravu šaten a garáží při CVČ Tuháčkova 39/41. Poslední 
navýšená položka vychází z podnětu pana zastupitele Lukáše Bouly o nákupu 
stravenek pro členy volebních komisí ve vyšší hodnotě, a to sice ze 40,-- Kč na 
60,-- Kč. 

 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje  provedení RO č. 8/2010 – viz příloha.                               
 
 
Hlasování:  pro – 15            proti – 0           zdržel se – 4 
Usnesení bylo přijato 
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5.2  Rozpočtové opatření č. 8/2010 - doplnění 
      Projednáno na 103. zasedání RMČ Brno-jih dne 29. 09. 2010 

 
Komentář: V tomto rozpočtovém opatření je zahrnuta státní dotace z MPSV ČR na sociální 

dávky a pojistné hrazené MČ Brno-jih v souvislosti s výkonem veřejné služby. 
Ostatní přesuny mezi položkami jsou uskutečněny na základě potřeb a 
požadavků ÚMČ Brno-jih. Konkrétně se jedná o navýšení položky na tisk a 
roznášku Jižního kurýru, programové vybavení pro nové stránky www ÚMČ 
Brno-jih, navýšení položky pro firmu, která bude provádět výběrové řízení na 
úklid a údržbu chodníků a cestovné v souvislosti se školením v Rosicích, na 
doporučení interního auditora patří tento výdaj na položku cestovné, i když se 
jedná o školení, a to v případě, kdy na faktuře za školení je hrazena též strava a 
ubytování, popř. pronájem školících prostor. 

 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 8/2010 - doplnění – viz 
příloha.                               

 
Hlasování:  pro – 10            proti – 0           zdržel se – 9 
Usnesení bylo přijato 

                               

 
5.3  Rozpočtové opatření č. 9/2010 

      Projednáno na 104. zasedání RMČ Brno-jih dne 13. 10. 2010 
 

Komentář: Obsahem tohoto rozpočtového opatření je neinvestiční dotace na SPOD 
(sociálně-právní ochrana dětí) a volby 2010 do zastupitelstev obcí a Senátu 
Parlamentu ČR z MFČR VPS. 

 
 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 9/2010 – viz příloha.                               
 
Hlasování:  pro – 14            proti – 0           zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 

 
                                      

5.4  Rozpočtové opatření č. 10/2010  
      Projednáno na 1. zasedání RMČ Brno-jih dne 24. 11. 2010 

 
Komentář:  Obsahem rozpočtového opatření je neinvestiční transfer z KÚ JMK na činnost 

JSDH MČ Brno-jih, neinvestiční transfer od vlastního města na náklady CVČ 
Paprsek při ZŠ Tuháčkova 39 a dále pak vlastní úpravy rozpočtu na straně 
výdajů, které vznikly z potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih. 

 
 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 10/2010 – viz příloha.                               
 
Hlasování:  pro – 11            proti – 1           zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
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5.5  Rozpočtové opatření č. 10/2010 - doplnění  
      Projednáno na 2. zasedání RMČ Brno-jih dne 08. 12. 2010 

 
Komentář:   Obsahem rozpočtového opatření je dotace ze státního rozpočtu na sčítání lidu, 

dotace na sociální dávky a dále pak  přesuny mezi výdajovými položkami dle  
potřeb a požadavků ÚMČ Brno-jih. 

 
 

Usnesení:  ZMČ Brno-jih schvaluje provedení RO č. 10/2010- doplnění – viz 
příloha.                               

 
Hlasování:  pro – 13            proti – 0           zdržel se – 6 
Usnesení bylo přijato 
   
 

ad 6) Schválený rozpočet MČ Brno-jih na rok 2011   
 
Proběhla diskuse se členy zastupitelstva ohledně rozpočtu MČ Brno-jih – vedoucí Finančního 
odboru Úřadu městské části Brno-jih  pí J. Bártová podala podrobný výklad k jednotlivým 
položkám a k dotazům členů ZMČ. Paní Bártová uvedla, že rozpočet byl podrobně projednán 
v RMČ Brno-jih a vyvěšen na úřední desce od 9. 12. 2010. Pokud některému z členů 
zastupitelstva nebylo něco jasné, mohl se na ni obrátit, podala by mu vysvětlení, příkl. s                 
p. Ing. Dočekalem se samostatně rozpočtem zabývali několik hodin. Pan starosta uvedl, že 
pokud budou zastupitelé chtít, mohou se obrátit na FO – pí Bártovou, ta vše vysvětlí, není 
v tom problém. 
 
6.1 Rozpočet MČ Brno-jih na r. 2011 

      Projednáno na 1. zasedání RMČ Brno-jih dne 24. 11. 2010 
 
Obsah:   Rozpočet MČ s komentářem členěný na kapitoly a oddíly-paragrafy 
               Rozpočet bytového odboru - správy bytového fondu 
               Příloha č. 1: Seznam investičních akcí 
               Příloha č. 2: Tabulková část-příjmy a výdaje členěné oddíl-paragraf 

 
 

Usnesení: Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, pís. b  zákona                  
č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění, předložený 
rozpočet MČ Brno-jih na r. 2011 v závazných ukazatelích 
členěných na oddíl-paragraf viz příloha č. 2. 

                 

Zastupitelstvo dále souhlasí s tím, že konkrétní investiční akce určené 
k realizaci v r. 2011, neuvedené v předloženém návrhu rozpočtu MČ Brno-
jih na rok 2011,  budou odsouhlaseny a finančně pokryty až na 
dalším zasedání ZMČ v 1. čtvrtletí r. 2011.   

 
 
Hlasování:  pro – 12            proti – 5           zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato 
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ad 7) Provádění rozpočtových opatření Radou MČ Brno-jih  
 

 7.1 Provádění rozpočtových opatření Radou MČ Brno-jih  
      Projednáno na 1. zasedání RMČ Brno-jih dne 24. 11. 2010 

 
Komentář:  Zákon č.128/2000 Sb., v platném znění, umožňuje dle § 102 odst. 2, pís. a), aby 

rada prováděla rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném zastupitelstvem. Již 
tradičně slouží toto zákonem ošetřené opatření k vyšší pružnosti a flexibilitě 
provádění potřebných změn rozpočtu. Z převážné většiny se jedná o úpravy 
„vynucené“ ze strany ORF MMB např. navýšení dotace, jak ze strany Magistrátu 
města Brna, tak z KÚ JMK nebo státní dotace, některé úpravy vyplývají ze 
změny rozpočtové skladby tzv. „zákonné“ a pouze malé procento úprav se týká 
změn provedených vlastní MČ. Vzhledem k tomu, že zastupitelstvo se schází 
jednou za tři měsíce je vhodné a doporučované, jak ze strany magistrátu, tak ze 
strany Ministerstva financí ČR pověřit prováděním rozpočtových opatření 
v předem stanovených mezích radu MČ.   

 
pí Bočková – částka 500.000,- Kč je příliš vysoká – snížit 
 

Vedoucí FO pí Bártová informovala, že tato částka byla stanovena také na doporučení 
auditorské firmy, před 5 lety bylo 300.000,- Kč, ale v dnešní době je to částka nepostačující. 
 

Tech. pozn.: Jelikož občané dostatečně neslyšeli, bude na příštím zasedání zastupitelstva 
připraven mikrofon. 

 
Návrh p. Ing. Janského – max. výše 300.000,- Kč 
 
Hlasování o návrhu p. Ing. Janského 
Hlasování:  pro – 7            proti – 8           zdržel se – 4 
Návrh p. Ing. Janského nebyl přijat 
 
Usnesení:  ZMČ Brno-jih souhlasí s tím, aby  RMČ Brno-jih prováděla rozpočtová 

opatření v následujícím rozsahu stanoveném zastupitelstvem:       
 

• Všechna rozpočtová opatření vyplývající z pokynů ORF MMB 
tzv.“vynucená“ rozpočtová opatření. 

• Všechna rozpočtová opatření vyplývající ze změn rozpočtové skladby 
tzv.“zákonná“ rozpočtová opatření. 

• Přesuny mezi položkami v rámci celého rozpočtu v max. výši v jednotlivých 
případech 500.000,-- Kč s tím, že veškerá rozpočtová opatření schválená radou 
budou dána zastupitelstvu na vědomí. Nad částku 500.000,-- Kč bude 
rozpočtové opatření schvalovat zastupitelstvo. 

 
 

 
Hlasování:  pro – 10            proti – 7           zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato 
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ad 8) Prodej, směna majetku města Brna 
 

8.1 Žádost f. Brněnské komunikace, a.s., se sídlem Renneská tř. 1a, 657 68 
Brno o vyjádření k převodu pozemků p.č. 811/1, p.č. 811/4, p.č. 811/5, 
p.č. 811/6, p.č. 811/20, p.č. 811/25, p.č. 811/26, p.č. 811/27 a p.č. 811/30, 
k.ú. Přízřenice z vlastnictví ČR - ÚZSVM do vlastnictví města Brna.  

      Projednáno na 101. zasedání RMČ Brno-jih dne 01. 09. 2010 
 

Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje  převod pozemků p.č. 811/1, p.č. 811/4,           
p.č. 811/5, p.č. 811/6, p.č. 811/20, p.č. 811/25, p.č. 811/26, p.č. 811/27 a                     
p.č. 811/30, k.ú. Přízřenice z vlastnictví ČR - ÚZSVM do vlastnictví města Brna.                                      
ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět žadatele. 

 
Hlasování:  pro – 19           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

8.2  Vyjádření městské části k nabytí pozemků p.č. 569/5, p.č. 568/1 a části 
pozemku p.č. 560/2, k.ú. Trnitá do majetku města Brna za účelem 
realizace projektu REURIS. 

      Projednáno na 101. zasedání RMČ Brno-jih dne 01. 09. 2010 
 

- doplněk k bodu 8.2 – rozdán u prezence 
 

Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje nabytí pozemků p.č. 569/5, p.č. 568/1 a části 
pozemku p.č. 560/2, k.ú. Trnitá do majetku města Brna za účelem realizace 
projektu REURIS a části pozemku p.č. 560/2, k.ú. Trnitá dle Územního plánu 
města Brna.  ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 

 
Hlasování:  pro – 16           proti – 0           zdržel se – 3 
Usnesení bylo přijato 
 
 
8.3 Návrh na bezúplatný převod pozemků p.č. 39 a p.č. 36/2, k.ú. Dolní 

Heršpice z vlastnictví ČR – Pozemkového fondu do vlastnictví 
statutárního města Brna. 

      Projednáno na 103. zasedání RMČ Brno-jih dne 29. 09. 2010 
 

Komentář: Z důvodu scelení území a propojení Jižního náměstí s obslužnou komunikací 
doporučuje majetkový odbor schválení převodu také u pozemku p.č. 36/2, k.ú. 
Dolní Heršpice. 

 

Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 39 a                      
p.č. 36/2, k.ú. Dolní Heršpice z vlastnictví ČR – Pozemkového fondu do 
vlastnictví statutárního města Brna. ZMČ ukládá majetkovému odboru 
vyrozumět písemně MO MMB. 

 

Hlasování:  pro – 14           proti – 1           zdržel se – 4 
Usnesení bylo přijato 
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8.4 Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3, 601 67 Brno o vyjádření 
k převodu pozemků p.č. 422/63, p.č. 422/64, p.č. 604/10, p.č. 604/5,           
p.č. 604/8, p.č. 604/9, p.č. 608/2, p.č. 611, p.č. 623/2, p.č. 623/3,                   
p.č. 624/6, p.č. 624/7, p.č. 624/8, p.č. 624/9, p.č. 625, p.č. 626, p.č. 633/1, 
p.č. 634/4, p.č. 635/2, p.č. 636/2 a p.č. 638/3, k.ú. Dolní Heršpice, 
pozemků p.č. 1185/2, p.č. 1598, p.č. 1604/2, p.č. 1604/3, p.č. 1606,                
p.č. 1608/1, p.č. 1608/3, p.č. 1610/16, p.č. 1610/17, p.č. 1610/18,              
p.č. 1610/19, p.č. 1610/20, p.č. 2071/1, p.č. 2071/2, p.č. 2071/3,                     
p.č. 2071/4, p.č. 2071/5, p.č. 2071/6, k.ú. Horní Heršpice a pozemků             
p.č. 940/5, p.č. 940/6 a p.č. 940/7, k.ú. Přízřenice z vlastnictví města 
Brna do vlastnictví ČR - ŘSD.  

      Projednáno na 104. zasedání RMČ Brno-jih dne 13. 10. 2010 
 

Usnesení:  ZMČ  Brno-jih schvaluje převod pozemků p.č. 422/63, p.č. 422/64,             
p.č. 604/10, p.č. 604/5, p.č. 604/8, p.č. 604/9, p.č. 608/2, p.č. 611, p.č. 623/2, 
p.č. 623/3, p.č. 624/6, p.č. 624/7, p.č. 624/8, p.č. 624/9, p.č. 625, p.č. 626,             
p.č. 633/1, p.č. 634/4, p.č. 635/2, p.č. 636/2 a p.č. 638/3, k.ú. Dolní Heršpice, 
pozemků p.č. 1185/2, p.č. 1598, p.č. 1604/2, p.č. 1604/3, p.č. 1606,                      
p.č. 1608/1, p.č. 1608/3, p.č. 1610/16, p.č. 1610/17, p.č. 1610/18, p.č. 1610/19, 
p.č. 1610/20, p.č. 2071/1, p.č. 2071/2, p.č. 2071/3, p.č. 2071/4, p.č. 2071/5,     
p.č. 2071/6, k.ú. Horní Heršpice a pozemků p.č. 940/5, p.č. 940/6 a p.č. 940/7, 
k.ú. Přízřenice z vlastnictví města Brna do vlastnictví ČR - ŘSD. ZMČ ukládá 
majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 

 
Hlasování:  pro – 19           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

8.5 Bezúplatný převod pozemků dle přiloženého seznamu z vlastnictví ČR –  
ÚZSVM do vlastnictví Statutárního města Brna.  

      Projednáno na 104. zasedání RMČ Brno-jih dne 13. 10. 2010 
 

Pan starosta požádal zastupitele, aby si ze seznamu pozemků k.ú. Horní Heršpice vyškrtli 
pozemek p.č. 837/3. (Rozšíření parčíku u kruhového objezdu Kšírova x Sokolova („křížek“) 
– pozemek za plotem, požadavek o odprodej. 
 
Pan starosta přečetl návrh usnesení – kde v příloze byl vyškrtnut pozemek p.č. 837/3 k.ú. 
Horní Heršpice a nechal o něm hlasovat: 
 
Usnesení:  ZMČ  Brno-jih schvaluje převod pozemků dle přiloženého seznamu 

z vlastnictví ČR – ÚZSVM do vlastnictví Statutárního města Brna. ZMČ ukládá 
majetkovému odboru vyrozumět písemně MO MMB. 

 
 

Hlasování:  pro – 17           proti – 0           zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato 
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8.6  Žádost manželů xxx, o vyjádření ke směně pozemku p.č. 1112/126 v k.ú. 
Horní Heršpice v jejich vlastnictví za části pozemků ve vlastnictví 
statutárního města Brna v k.ú. Bystrc.  

      Projednáno na 1. zasedání RMČ Brno-jih dne 24. 11. 2010 
 

Usnesení:  Zastupitelstvo MČ Brno – jih schvaluje směnu pozemku  p.č. 1112/126 o 
výměře 5.431 m2 v k.ú. Horní Heršpice ve vlastnictví manželů xxx, za části 
pozemků ve vlastnictví statutárního města Brna p.č. 1938/497, 1938/498, 
1938/499, 1940/2, 1996/3, 2093/32, 2093/163, 2093/164, 2093/166, 2093/173, 
2093/174, 2093/175, 2093/178, 2093/179, 2339/31, 8008/1 a 8008/4 o celkové 
výměře přibližně 3000m2 v k.ú. Bystrc. Zastupitelstvo ukládá majetkovému 
odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 

 
Hlasování:  pro – 11           proti – 6           zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato 
 
 
Pan starosta navrhl, hlasovat o bodech 8.7 až  8.11  společně, jelikož se týkají stejné 
záležitosti – přijetí daru - garáže 
 
Dále vysvětlil,  proč dochází k odkupu garáží.  Občané garáže nemohou využívat, vznikají 
zde černé skládky a je zde nepořádek. MO obeslal vlastníky garáží, aby darovali garáže městu 
a MČ. Daří se tato situace takto řešit. Následně dojde ke zbourání a vyřešení této situace 
s černými skládkami a nepořádkem. 
 
 

8.7  Nabídka paní xxx, na poskytnutí  daru - garáže v jejím vlastnictví, 
postavené na obecním pozemku p.č. 1155, v k.ú. Horní Heršpice, 
statutárnímu městu Brnu s tím, že náklady spojené s převodem a 
zajištění vkladu do katastru nemovitostí ponese MČ Brno-jih.  

      Projednáno na 2. zasedání RMČ Brno-jih dne 08. 12. 2010 
 
Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje 

-  přijetí  daru – garáže na obecním pozemku p.č. 1155 do vlastnictví 
statutárního města Brna, v k.ú. Horní Heršpice, od paní xxx. 
- aby náklady spojené s převodem nesla MČ Brno-jih a aby zajistila převod 
vlastnictví v katastru nemovitostí. 
-  znění darovací smlouvy č. 06/2010/D. 

                     ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět dárce. 
 
 
8.8  Nabídka manželů xxx, na poskytnutí  daru - garáže v jejich vlastnictví, 

postavené na obecním pozemku p.č. 1160, v k.ú. Horní Heršpice, 
statutárnímu městu Brnu s tím, že náklady spojené s převodem a 
zajištění vkladu do katastru nemovitostí ponese MČ Brno-jih.                               

Projednáno na 2. zasedání RMČ Brno-jih dne 08. 12. 2010 
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Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje 

-  přijetí  daru – garáže na obecním pozemku p.č. 1160 do vlastnictví 
statutárního města Brna, v k.ú. Horní Heršpice, od  manželů  xxx. 
- aby náklady spojené s převodem nesla MČ Brno-jih a aby zajistila převod 
vlastnictví v katastru nemovitostí. 
-  znění darovací smlouvy č. 07/2010/D. 

                     ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět dárce. 
 
 

8.9  Nabídka pana xxx na poskytnutí  daru - garáže v jeho vlastnictví, 
postavené na obecním pozemku p.č. 1178, v k.ú. Horní Heršpice, 
statutárnímu městu Brnu s tím, že náklady spojené s převodem a 
zajištění vkladu do katastru nemovitostí ponese MČ Brno-jih.  

                            Projednáno na 2. zasedání RMČ Brno-jih dne 08. 12. 2010 
 
Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje 

-  přijetí  daru – garáže na obecním pozemku p.č. 1178 do vlastnictví 
statutárního města Brna, v k.ú. Horní Heršpice, od  pana xxx. 
- aby náklady spojené s převodem nesla MČ Brno-jih a aby zajistila převod 
vlastnictví v katastru nemovitostí. 
-  znění darovací smlouvy č. 08/2010/D. 

                     ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět dárce. 
 
 
 

8.10  Nabídka manželů xxx, na poskytnutí  daru - garáže v jejich vlastnictví, 
postavené na obecním pozemku p.č. 1127, v k.ú. Horní Heršpice, 
statutárnímu městu Brnu s tím, že náklady spojené s převodem a 
zajištění vkladu do katastru nemovitostí ponese MČ Brno-jih.  

                            Projednáno na 2. zasedání RMČ Brno-jih dne 08. 12. 2010 
 
Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje 

-  přijetí  daru – garáže na obecním pozemku p.č. 1127 do vlastnictví 
statutárního města Brna, v k.ú. Horní Heršpice, od  manželů  xxx. 
- aby náklady spojené s převodem nesla MČ Brno-jih a aby zajistila převod 
vlastnictví v katastru nemovitostí. 
-  znění darovací smlouvy č. 09/2010/D. 

                     ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět dárce. 
 

 
 

8.11 Nabídka firmy SARES spol. s r. o., se sídlem Mendlovo nám. 1a, 
603 00   Brno, na poskytnutí  daru - garáže v jejím vlastnictví, 
postavené na obecním pozemku p.č. 1180, v k.ú. Horní Heršpice, 
statutárnímu městu Brnu s tím, že náklady spojené s převodem a 
zajištění vkladu do katastru nemovitostí ponese MČ Brno-jih.  

                            Projednáno na 2. zasedání RMČ Brno-jih dne 08. 12. 2010 
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Usnesení: ZMČ  Brno-jih schvaluje 

-  přijetí  daru – garáže na obecním pozemku p.č. 1180 do vlastnictví 
statutárního města Brna, v k.ú. Horní Heršpice, od firmy  SARES spol. s     
r. o., se sídlem Mendlovo nám. 1a, 603 00   Brno. 

- aby náklady spojené s převodem nesla MČ Brno-jih a aby zajistila převod 
vlastnictví v katastru nemovitostí. 
-  znění darovací smlouvy č. 10/2010/D. 

                     ZMČ ukládá majetkovému odboru vyrozumět dárce. 
 
Hlasování o návrhu usnesení bodu 8.7 až 8.11: 
Hlasování:  pro – 18           proti – 1           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
8.12  Žádost pana xxx, o vyjádření ke směně části pozemku p.č. 631/3 

ve vlastnictví žadatele za část pozemku p.č. 631/1 ve vlastnictví města 
Brna, vše k.ú. Horní Heršpice.                                              

Materiál předložen u prezence 
 

Usnesení: ZMČ Brno-jih schvaluje směnu části pozemku p.č. 631/3 ve vlastnictví                 
p. xxx za část pozemku p.č. 631/1 ve vlastnictví města Brna, vše k.ú. Horní 
Heršpice, a to za podmínky přemístění garáže. ZMČ ukládá majetkovému 
odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 

 

 
Hlasování:  pro – 16           proti – 0           zdržel se – 3 
Usnesení bylo přijato 

 
 
 
ad 9) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
                     
9.1 Návrh obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna, kterou se 

mění a doplňuje obecně závazná vyhláška statutárního města Brna              
č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění pozdějších 
vyhlášek.                           Projednáno na 1. zasedání RMČ Brno-jih dne 24.11.2010 

 
Komentář:  
Návrh obsahuje: 

- úpravu v oblasti zastupování města v územních řízeních (oproti usnesení 34. Sněmu 
starostů konanému dne 23.9.2010 pracovní skupina doporučila a předkládá pouze 
drobnou úpravu stávajícího textu v čl. 5 a 13) 

- doplnění v oblasti životního prostředí (památné stromy, původce odpadu) 
- doplnění v oblasti kultury 
- úpravu v oblasti finančního hospodaření 
- úpravu ve věci vzájemného výkonu přenesené působnosti MČ – Příloha č.2 
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Obsah (přílohy):  
- Důvodová zpráva k jednotlivým návrhům 
- Obecně závazná vyhláška č.  /2010, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška 

statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města Brna, ve znění 
pozdějších vyhlášek. 

 
 

Usnesení: ZMČ Brno – jih schvaluje znění připravované obecně závazné 
vyhlášky č.  /2010, kterou se mění a doplňuje obecně závazná vyhláška 
statutárního města Brna č. 20/2001, kterou se vydává Statut města 
Brna, ve znění pozdějších vyhlášek. Zastupitelstvo ukládá Majetkovému 
odboru – referátu životního prostředí písemně vyrozumět Organizační odbor 
MMB. 

 
Hlasování:  pro – 19           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

ad 10) Různé 
 
10.1 Zásady odměňování – 14. novelizace  

-  neuvolněných členů ZMČ Brno-jih a členů výborů 
          -  předsedů a členů  komisí, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih   

                                                                                      Materiál předložen u prezence 
 
Komentář: Tato  14. novelizace se týká vyplácení odměny neuvolněným členům ZMČ  

Brno-jih a členům výborů, předsedům a členům  komisí, kteří nejsou členy ZMČ 
Brno-jih, vychází v důsledku novelizace nařízení vlády č. 37/2003 Sb. nařízením 
vlády č. 375/2010 Sb. o odměnách za výkon funkce členům zastupitelstev,  
ruší znění 13. novelizace a je  účinná od 1. 1. 2011. 

 Vláda schválila dne 7. prosince 2010 nařízení vlády č. 375/2010 Sb., kterým se 
mění nařízení vlády č. 37/2003 Sb., o odměnách za výkon funkce členům 
zastupitelstev. Jedná se o snížení stávající výše odměn členům zastupitelstev 
územních samosprávných celků, a to v průměru o 5 % s účinností od  1. ledna 
2011. Schválená právní úprava se týká uvolněných i neuvolněných členů 
zastupitelstev územních samosprávných celků. 

 
Unesení:  ZMČ Brno-jih souhlasí se  zněním Zásad odměňování - 14. novelizací 

(neuvolněných členů ZMČ Brno-jih a členů výborů; předsedů a členů 
komisí, kteří nejsou členy ZMČ Brno-jih)  zpracovaných v souladu s nařízením  
vlády č. 37/2003 Sb., novelizovaném nařízením vlády č. 375/2010 Sb. v platném 
znění, při respektování § 77 zákona č. 128/2000 Sb. v platném znění,  
s účinností od 1. 1. 2011  v rozsahu a výši uvedené v příloze. 

                              
Hlasování:  pro – 19           proti – 0           zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
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10.2 Dotazy a připomínky 
 

pí Bočková:  Požadavek o zavedení – zprovoznění místního rozhlasu. Dost často dochází  
k výpadkům elektrického proudu (Modřice). 

 
p. starosta:   Místní rozhlas je již několik let zrušený. Zvážíme možnosti, až bude výsledek 

hospodaření MČ. Problém je, kde umístit MR a kde ne. Rozlohou je naše MČ 
Brno-jih na 6. místě ve městě Brně. 

 
p. tajemník:  K přerušení dodávky E.ON dochází. Oznámení dáváme do vývěsek a na naše 

webové stránky. 
 
p. Ing. D. Rotrekl:   Požadavek o doručování materiálů k projednání na ZMČ Brno-jih – 

dodávat ještě v digitální podobě (CD). 
 
- Ing. Janský 
- p. Suchomel 
- MUDr. Stehlík 
- p. Hepnárek 
- Ing. Lamparter 
- p. Rektořík 
- p. Ing. Z. Rotrekl 
- p. Švarc 
Požadavek dostávat materiály pomocí elektronické pošty (e-mail) 
 
- Pan Ing. Janský požadoval zároveň o zasílání zprávy SMS na mobilní telefon – upozornění 

na doručení materiálů e- mailem. 
- Pan starosta tuto formu komunikace zamítl.  
 
p. Ing. Lamparter:   - Požadavek na stanovení programu schůzí ZMČ Brno-jih na příští rok. 
                                  - Záznamy z jednání RMČ Brno-jih vyvěšovat na web. 
p. tajemník:  Připravují se nové webové stránky MČ Brno-jih – bude řešeno zveřejňování 

zápisů jednání RMČ. 
 
p. místostarosta: Orientačně a předběžně lze, ale není to závazné. 
 
p. starosta:  Dle zákona se musí zasedání zastupitelstva svolat do 3. měsíců. V případě 

nutnosti, posouvá se termín. Připravíme orientačně termíny zasedání ZMČ (FO 
– pí Bártová do příští RMČ předloží návrhy na vhodné termíny. Nerad by, aby 
„předběžný“ návrh, v případě změny, byl důvodem k výtkám ze strany 
zastupitelů. 

 
p. Ing. Lamparter:   - Plánuje si služební cesty apod. – je to nutné. 
 
p. starosta:  Většinou se zastupitelstvo koná ve čtvrtek do 3 měsíců, tzn. další by se mělo 

konat př. 21. 3. 2011. Takto se dá určit další zasedání. 
 
pí Bočková: - Požadavek o doručování materiálů na zasedání ZMČ Brno-jih dříve. 5 dní 

předem je málo.  
                       - Požadavek uspořádat besedu k návrhu ÚP v budově radnice.  
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p. tajemník: Budeme se snažit doručování uspíšit. Je možnost vyzvednout si materiály na 
radnici nebo doručit do zaměstnání, pokud to není příliš daleko. Pokusíme se 
dodat co nejdříve. 

 
p. starosta:  Plánujeme uspořádat besedu k návrhu ÚP – domluva s vedoucí SÚ. V zápisu  

RMČ (je uvedeno složení komisí). Předsedové komisí by se měli dát 
dohromady se svými členy a domluvit se. Bude sjednána „mimořádná“ 
schůzka se členy zastupitelstva, týkající se výkladu ÚP. 

 
p. Ing. Z. Rotrekl:  V komisích nevidí jména, která nahlašovali – př. P. Stehlík, Janský, 

Hepnárek). Proč nebyli jmenováni? 
 
p. starosta:  Ano, požádal zastupitele, aby poslali své návrhy. Jmenování je v kompetenci 

rady. Na 1. zasedání RMČ byly stanoveny komise a počet jejich členů. Na               
2. zasedání RMČ byli jmenováni členové komisí.  

  
pí UČR Ing. Böhmová: Kdyby se vyhovělo všem, byl by v komisích dvojnásobný počet 

členů. 
p. Ing. Z. Rotrekl:  V komisích by měli být zvoleni zastupitelé. 
 
p. místostarosta: Komise jsou pouze poradním orgánem RMČ. Jsou zde zastoupeni všichni -  

jak koalice, opozice i občané. Aby byly komise „práce schopné“ mají 
určitý počet členů, aby lépe fungovaly. Jsou zde zastoupeny všechny 4 
části – k.ú. Komárov, Dolní Heršpice, Horní Heršpice i Přízřenice. 

 
p. Hepnárek: V minulém období byl členem majetkové komise – nyní je opět jmenován       

p. xxx, který neměl čas a účastnil se tak 1/3 zasedání komise. Proč jsou 
jmenováni lidé, kteří nemají čas nebo např. členové, kteří mají 82 roků? 

 
p. starosta:  Pokud myslí p. Hepnárek pí xxx, její práce si velice cení. 
 
p. místostarosta: Jedná se o výtku ODS. Projednali jsme s p. xxx, zda bude mít čas a bude 

aktivním členem komise. Pokud se tak nestane, bude p. xxx odvolán.  
pí Bočková: Proč nejsou zastupitelé předsedové komisí. Např. v komisi sociální a 

zdravotnické není jmenován nikdo, koho navrhovali. Sama měla zájem 
pracovat v komisi školské a kulturní. 

  
p. starosta:  V sociální komisi jsou většinou občané, kteří obstarávají „gratulace“ jubilantům 

– jsou to lidé, kteří to dělají již několik let. 
 
p. místostarosta: Dotaz na zájem o práci v sociální komisi? (pí Bočková odmítla – má zájem 

o práci v komisi školské a kulturní). Navrhne na příští radě, aby byla ve 
školské a kulturní komisi. 

 
p. Ing. D. Rotrekl: Požadavek, zda není možné provést výměnu členů komise – např. školská 

a kulturní x zdravotnická –a sociální (tzv. „kus za kus“). 
 
p. Ing. Janský: Dotaz - podal návrh na vznik nové komise? 
 
p. starosta:  Na zítřejší RMČ Brno-jih budou znovu projednávat. 
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V 19,30 h odešla pí Ing. Böhmová ⇒⇒⇒⇒ stav 18 členů ZMČ Brno-jih.  
 
Návrh p. starosty – diskuse s občany od 19.34 do 19.45 h. 
 
Návrh p. Ing. Lampartera – diskuse s občany do 20.00 h. 
Hlasování:  pro – 17           proti – 1           zdržel se – 1 
Návrh p. Ing. Lampartera byl přijat – diskuse s občany proběhne do 20.00 h. 
 
 
10.3 Diskuse s občany 
 
Občanka:  Dotaz na retenční nádrž. 
 
p. starosta:  Plánujeme, že se bude stavět. Je snaha, aby veškerá staveništní doprava byla 

vedena mimo Komárov – přes PRAKOM (co nejmenší zatížení obyvatel).  
 
pí xxx:   Nesouhlasí s výstavbou RN - k autorizování byl pověřen investor – p. xxx 
(autorizovaný inspektor – dal razítko, že se může stavět), vyjádření KÚJmK OŽP - dle 
informace obč. sdružení. Již 3 x žádali MŽP o vyjádření, aby se přijeli podívat – opět zažádají 
(má být 200 m od aglomerace), nesouhlasí s výstavbou. Komise výstavby zklamala  (pí xxx, 
pí xxx). Návrh o. s., aby je zastupoval Ing. xxx a v bezpečnostní komisi pí xxx. Nesouhlasí 
ani s obsazením komise. Není korektní, že čekají celé jednání zastupitelstva, aby dostali 
prostor pouze 12 minut. 
ÚP (zač. března) - trvají na projednávání. Žádá, aby schůze o ÚP pro občany byla okolo 
poloviny ledna – do 17. ledna. 
 
p. místostarosta: Autorizovaný inspektor nemůže vydávat Územní rozhodnutí (paní vedoucí 

SÚ může doplnit, popř. přip.)– musí mít potřebné zkoušky k výkonu této 
funkce – normy EU. RN je součástí nápravy kanalizace v celém městě 
Brně, jedná se o rekonstrukci kmenové stoky „A“. RMČ Brno-jih a ZMČ 
Brno-jih se k tomuto vyjadřuje a vydává stanovisko (stejně jako ostatní 
MČ). Aby dopady byly co nejmenší, musí splňovat normy (hygiena). Až 
po výstavbě toto mohou posoudit normy. Je potřeba respektovat a vnímat 
potřeby města v celoměstské souvislosti. Je snaha, aby pro občany toto 
mělo co nejmenší dopad. 

 

p. starosta:  Ohledně bourání Dornych x Plotní. Máme kontakty na firmy, které bourání 
provádějí, aby rovněž dopady byly co nejmenší. 

 
Občanka:  Ona jako zdravotnice chce podotknout k hygieně – umístění RN od zahrad není 

200 m, ale ve skutečnosti 40 m od RD. Nebudou zde filtry a bude docházet 
k zápachu. Jako dřeviny tu budou vysazeny keře? 

 
p. starosta:  Bylo sjednána schůzka (jednání) za účasti BKOM (Ing. xxx). Občané měli 

možnost prohlédnout si na VUT maketu RN. Špatný název – RN 
„Jeneweinova“, jedná se o křížení stok Ponávka x Svratka – správně  by mělo 
být RN „Komárovské nábřeží“. 

 
 
 



 18

p. místostarosta: Až bude provedena stavba, proběhnou zkoušky státní zkušebny, zda vše 
odpovídá ČN (hygiena, bezpečnost, hluk apod.) – dle normy státní 
zkušebny. Lze provést až na zařízení, které je hotové. Musí odpovídat  
normám. 

 

Občanka:  Nebyla provedena odborná oponentura (MŽP). 
 
p. Ing. Lamparter:   Před půl rokem původně prosazoval projekt. „biologický filtr“ Měl by 

být. Na VUT byl předveden model, jak RN funguje (teče voda). 
Funkčnost prokáže až provoz. 

 
pí xxxx: Posuzoval SUDOP- měl by posuzovat někdo z druhého konce republiky.  Proti 

autoriz. je i Úřad ombudsmana, je to nedemokratické. 
 
p. xxx:  Příště nechť jsou poskytnuty na vyjádření pouze 3 minuty na dotaz a fundovanou 

odpověď.    
 
Občan:  Nejsme ve Švédsku, ale v českém „nepořádku“. Demagogicky prosazujete výstavbu. 

Až bude postaveno nic se s tím neudělá. Nyní zde voní EMCO, ale až bude zapáchat 
RN, komu to bude vadit? 

 
p. xxx:       Minule měl dotaz ohledně ul. Moravanská -  je z obou stran zákaz vjezdu vozidel 

nad 3,5 t, projíždějí nákladní automobily. Požadavek na řešení, již několikrát 
požádal čl. MP o zvýšenou kontrolu. 

 
p. tajemník: Projednával s MP i s PČR. Pro PČR v tomto předvánočním čase toto není 

„prioritou“ (jsou vytíženi). MP přislíbila, že se bude tomuto problému věnovat.  
 
p. starosta: Zaurgujeme. Ohledně ÚP nachystáme připomínky MČ. Nechá se zpracovat 

výklad za účasti celého zastupitelstva. Předtím bude projednáno v komisi 
výstavby a životního prostředí  s jejími členy, předá se do RMČ Brno-jih a ZMČ 
Brno-jih. Každý občan může mít své připomínky. Dopis náměstka primátora           
p. Ladislava Macka č.j. MMB/462326/2010 ze dne 15. 12. 2010 ve věci 
projednání konceptu nového ÚPmB. Zveřejnění konceptu od 15. listopadu do 
konce února 2011 v budově MMB, Kounicova 67, zasedací místnost č. 426.  
Součástí zveřejnění je i soubor besed s odborným výkladem a diskuzí a 
prezentace v termínech 27. ledna, 10. února a 3. března 2011. Veřejné projednání 
se předpokládá 22. a 23. února 2011 – vyvěsíme do vývěsek a na webové 
stránky, aby byli občané co nejvíce informováni. 

 
Občan:  Dotaz – „developeři“ inzerují výstavbu bytů. Co je na tom pravdy, aby se to 

zastavilo? 
 
p. starosta:  V sobotu  hovořil s panem primátorem Onderkou Po novém roce se sejdou i 

s panem náměstkem Pospíšilem (kompetentní v této záležitosti). 
 
Občan:  Dotaz jakým způsobem se bude vyhlašovat výběrové řízení – zveřejňování 

investičních akcí (IA)? 
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p. tajemník:Investiční akce jsou zveřejňovány na webových stránkách MČ Brno-jih. 
Poslední VŘ na úklid chodníků pro nás dělá firma naprosto transparentně a 
podle zákona. Zastupitelé budou první, kteří o tom budou vědět. 

 
Občan:  Dotaz na spolupráci s o. s. Brno-jih? 
 
p. místostarosta: Nebráníme se jednáním se zástupci o.s. Brno-jih. 
 
Občan:  Nechápe princip odstavného parkoviště (Černovická)? 
 
p. starosta:  Jedná se o několikaletý problém, pozemky jsou nevypořádané, je zde více 

vlastníků. Snažili jsme se řešit, ale je to problematické. 
 
p. místostarosta: Jedná se o tzv. záchytné parkoviště, je zde více vlastníků. V rámci RMČ 

Brno-jih si vezme tuto záležitost na starost – snaha odstranit „starý mlýn“ a 
zřídit zde něco „smysluplného“. 

 
p. xxx:  Opět dotaz na částku (výši odměny) uvolněné členky RMČ Brno-jih pí Ing. Böhmové 

– zda je stále tajná? 
 
p. tajemník: Odpověděl stejně jako minule - je to osobní údaj a stanovuje se NV                        

č. 37/2003 Sb. 
 
Občanka:  Bydlí v ul. Za mostem 2. Stížnost na hluk z budovy SVÚM. V čase od 22.00 do 

23.00 h dochází k překládce a nakládání materiálu. Také dochází k rušení klidu, 
z ubytovny je slyšet hlasitá hudba. 

 
p. starosta:   Dnes jednal s ředitelkou pí xxx(byla na jednání u pana starosty) a požádal jí, 

aby tomuto věnovali zvýšenou pozornost. 
 
 
 
 
10.4    Závěr  

      Pan starosta poděkoval všem přítomným, popřál jim pěkné Vánoce a hodně zdraví do 
nového roku a ukončil 2. zasedání ZMČ Brno-jih. 

 

     Ukončení zasedání ve 20.15 h. 
 
 
 
Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  22. 12. 2010 
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Ověřili dne: …………………………………………………. 
 
 
 
p. Ing. Zdeněk Harant ..…………………………………….. 
 
 
 
p. Pavel Švarc ………………………………………………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                 Mgr. Josef Haluza 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


